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Direkt¿ren har ordet  
Den 28. mai deltok jeg, på vegne av Ideelt 
Nettverk,  i dialogm¿te med regjerningen som 
vi har 2 ganger i året. Dette er et viktig møte 
knyttet til Samarbeidsavtalen og gir oss 
mulighet til Œ dr¿fte ulike saker med fem 
departementer.  Regjeringen har bedt jurist 
Karin Fl¿istad om Œ utrede handlingsrommet i 
anskaffelses-regelverket og særlig vurdere 
muligheten for Œ reservere konkurranser bare 
for ideelle. Det interessante er at hun sier at det 
fortsatt er mulig. Riktignok mŒ det begrunnes 
bedre enn tidligere og konkurransen mŒ v¾re i 
hele EU, det vil si for alle europeiske ideelle 
organisasjoner. Det blir spennende Œ se hvordan 
vi kan implementere en slik praksis. Helse og 
omsorgsdepartementet kommer til Œ ta initiativ 
til Œ pr¿ve ut denne muligheten. 

Ellers fikk vi h¿re at det jobbes med Œ finne 
l¿sninger pŒ de historiske pensjonskostnadene, 
men at det tar litt tid Œ gj¿re de juridiske 
vurderingen i ĒS. Regjerningen vil ikke 
risikere Œ f¿rst gi kompensasjon for deretter Œ 
komme i en situasjon hvor de mŒ kreve den 
tilbakebetalt. I det hele tatt er det fortsatt mye 
politisk arbeid nŒr det gjelder pensjon og 
anskaffelsesregelverket.  

Valgkampen er godt i gang og det blir et 
spennende valg i Œr. NŒr det gjelder 
helseomrŒdet og ideelle organisasjoner er det i 
all hovedsak tverrpolitisk enighet om at ideelle 
helse- og velferdsleverand¿rer er viktige. Det 
er imidlertid store forskjeller i hvordan de vil 
forholde seg til konkurranseutsetting og 
muligheten for ideelle til Œ utvikle seg. Den 
popul¾re ÓArendalsukaÓ, som setter mange 
politiske temaer pŒ dagsordenen, er i Œr fra 14. 
til 19. august. Jeg og generalsekret¾r, nŒ ogsŒ 
styreleder i N.K.S. Kl¿verinstitusjoner, vil 

v¾re tilstede og jobbe aktivt for de sakene 
N.K.S. og Ideelt Nettverk brenner for.  

N.K.S. Kl¿verinstitusjoner fikk flere nye 
styremedlemmer pŒ GF den 31. mai. Ny 
styreleder ble generalsekret¾r Grete Herlofson, 
nestleder er Guri Titlestad som tidligere jobbet 
pŒ Olaviken, Kristian Bredby var tidligere 
leder pŒ Brusettkollen barnevernsenter, Anne 
Weggumsl¿kken sitter i styret i N.K.S. 
Oppland og John Eivind Jensen som var 
styreleder inntil 31. mars er nŒ styremedlem. Vi 
ser fram til Œ jobbe sammen med det nye styret.  

¯nsker alle en riktig god sommer !!! 

 

 
 
GF og Aksjon¾rm¿te 2017 
Årets generalforsamling og aksjonærmøte ble 

avholdt 31. mai på Thon Hotel Oslo Airport – 

Gardemoen hvor i alt 15 aksjonærer var 

representert. 

 

Styresammensetning etter GF 2017: 

styreleder: Grete Herlofson, Generalsekretær N.K.S.  

nestleder: Guri Berg Titlestad,  Bergen Sanitetsforening 

styremedlem: Kristian Bredby, Oslo Sanitetsforening  

styremedlem : John Eivind Jensen, N.K.S. Kløverinstitusjoner 

styremedlem : Anne Weggumsløkken, Lillehammer Sanitets-

forening   
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Revmatismesykehuset Carf -akkreditert  
CARF (Commission on Accreditation of 

Rehabilitation Facilities)  ble etablert i USA i 1966 

som en non-profitt organisasjon som akkrediterer 

virksomheter innen helse og omsorg. CARF 

organisasjonen utarbeider kvalitetsstandarder for 

bl.a. medisinsk rehabilitering og utgir årlig 

oppdatering av standardene. For å oppnå CARF-

akkreditering av et rehabiliteringsprogram er det 

krav om at sykehuset også svarer på standarder 
som gjelder for virksomhetsstyring, inkludert 

standarder for styret. Akkrediteringen bekrefter 

et behandlingsprograms kvalitet, åpenhet og 

forpliktelse overfor pasientene. 
 

 
 

Revmatismesykehuset sendte inn søknad om 

akkreditering for sitt rehabiliteringstilbud før jul i 

2016 .  I tre hele dager til ende ,  8 - 10 mai i år,  ble 

sykehuset gransket av 2 granskere utpekt av 

CARF-organisasjonen. Det ble da gjennomført 

intervjuer med både ansatte og pasienter, og 

sykehusets administrative og faglige prosedyrer 

ble gjennomgått.  

Revmatismesykehuset oppnådde det best mulige 
resultatet – 3-års akkreditering – en betydelig 

anerkjennelse av sykehusets rehabiliteringstilbud. 

 

Vi gratulerer hjerteligst !  

 

 
fra ve: •se Skarb¿, Aud R¿nningen, Ingvild B¿ og direkt¿r Aage 
Westlie 

•rets vakreste eventyr  
2017 er året hvor N.K.S Grefsenlia AS for første 

gang stilte med lag i Holmenkollstafetten. Det var 

en spent gjeng som iførte seg nyinnkjøpte, og 

svært synlige grønne t-skjorter, for å delta i 

«Vårens vakreste eventyr».  

 
Timer med treningsinnsats og taktikkprat ga 
lørdag 13. mai 2017 resultater i den 18.450 meter 

lange løypa, og laget fullførte på den respektable 

tiden 1.33.18.  

Tilbakemeldingene etter årets opplevelse er klare 

– N.K.S. Grefsenlia AS stiller med lag i Holmenkoll-

stafetten 2018 også. !  

 
Kommende arrangementer  2017 
Dato Arrangement 

31. August   
kl. 10-16  

Ledersamling i Oslo 

UTGÅR 

26. Oktober 
kl. 10 -16 

Styre, eier og ledersamling 
 i Oslo 

 

 

 


